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                  Kołobrzeg, dnia 10 września 2019 r. 
BRM.0002.13.2019.K 
 

Protokół Nr 13/2019 
 

z XIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 10 września 2019 r. o godzinie 9:00  
w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ulica Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

3a. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) odwołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg, 

2) powołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg, 

3) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

4) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Mazowiecką i Żurawia, 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenu położonego przy ul. J. Tarnowskiego, 

6) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. 

Mickiewicza, Zdrojową i Solną wraz z ul. Spacerową, 

7) wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937-1938 i Zagłady 

Nadberezyńców, 

8) oddania w dzierżawę, na okres 6 lat, części działki o numerze 4/2 w obrębie 2 

miasta Kołobrzeg położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej 

o powierzchni 84 m2, 

9) oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz części działek 

nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych 

Szeregów w Kołobrzegu, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego nr 4 

w Kołobrzegu, 

12) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

13) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

14) uchylenia uchwały Nr V/70/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 lutego 2019 r. 

w sprawie odwołania dotychczasowych i wyznaczenia nowego 

przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna 

Grupa Działania „Morze i Parsęta”, 
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15) wyboru przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do Rady Społecznej przy 

Centrum Rehabilitacji Rolników KRUS „NIWA” w Kołobrzegu, 

16) wystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg ze Stowarzyszenia Lokalna Organizacja 

Turystyczna Regionu Kołobrzeg, 

17) zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury – Regionalnego Centrum 

Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta i nadania jej nowego Statutu. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania środków 

finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na promocję miasta 

w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 

2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej 

z ww. kontroli. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 12/2019 z XII sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 2 sierpnia 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak 
otworzył XIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Pana Czesława Hoca – Europosła;  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
21 radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad XIII sesji. 
 
Przewodniczący poinformował o zmianach w Prezydium Klubu Radnych „Kołobrzescy 
Razem”. I tak Pan Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, Pan radny Artur Dąbkowski – 
Wiceprzewodniczący Klubu. 
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Na wniosek Prezydenta Miasta z dnia 28 sierpnia 2019 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506) oraz 

z § 10 Uchwały Nr XI/140/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 25 lipca 2019 r. w sprawie trybu 

prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg, do porządku obrad XIII 

sesji zostały wprowadzone następujące projekty uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2019 – 2027. 

Powyższe projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad jako punkt 3a 

podpunkty: 1 i 2. 

 
W dyskusji nad porządkiem obrad głos zabierali: 
Pan radny Piotr Lewandowski w imieniu Grupy Radnych zgłosił wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad punktu 1a o treści: podjęcie uchwały w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Do wniosku został 
dołączony projekt uchwały Grupy Radnych: Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka 
Trafas, Adam Hok, Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk, Łukasz Zięba, 
Małgorzata Grotto. 
 
Pan radny Piotr Rzepka w imieniu Komisji Prawa zgłosił wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie 
nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP wraz z poprawką Komisji 
Prawa, która proponuje temu rondu nadać nazwę Rondo im. Polskiego Towarzystwa 
Turystyczno – Krajoznawczego zgodnie z wolą wnioskodawców, czyli PTTK w Kołobrzegu. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki zgłosił wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad  
z punktu 4 podpunktu 17 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy samorządowej 
instytucji kultury – Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta  
i nadania jej nowego Statutu. 
 
Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak zgłosił wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian  
w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. Ten projekt 
uchwały Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 4 porządku obrad, jako podpunkt 18 
 
Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak zgłosił wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyznaczenia radnego Rady Miasta Kołobrzeg do Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy 
Obywatel Kołobrzegu” oraz „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. Ten projekt uchwały 
Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 4 porządku obrad, jako podpunkt 19. 
 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję 
nad porządkiem obrad i przystąpił do głosowania wniosków formalnych o zmianę porządku 
obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskami formalnymi o zmianę porządku obrad 
 
1. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Piotra 
Lewandowskiego - wprowadzenie do porządku obrad punktu 1a o treści: podjęcie uchwały  
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (3) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad punkt 1a o 
treści: podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
 
2. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego o wykreślenie z porządku obrad z punktu 4 podpunktu 17 – podjęcie uchwały  
w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury – Regionalnego Centrum Kultury  
w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta i nadania jej nowego Statutu. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska. 
 
PRZECIW (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie dokonała zmiany 
porządku obrad, ponieważ wniosek formalny nie uzyskał wymaganych 11 głosów za 
zmianą i projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury – 
Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta i nadania jej 
nowego Statutu pozostaje w porządku obrad w punkcie 4 jako podpunkt 17. 
  
3. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Jacka 
Woźniaka – Przewodniczącego Rady - wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 jako 
podpunkt 18 projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
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Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Kalinowski 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad w punkcie 4 
jako podpunkt 18 projekt uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
4. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Jacka 
Woźniaka – Przewodniczącego Rady - wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 jako 
podpunkt 19 projektu uchwały w sprawie wyznaczenia radnego Rady Miasta Kołobrzeg do 
Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” oraz „Zasłużony dla Miasta 
Kołobrzegu”. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie w punkcie 4 jako 
podpunkt 19 projektu uchwały w sprawie wyznaczenia radnego Rady Miasta 
Kołobrzeg do Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” oraz 
„Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 
 
5. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez radnego Piotra Rzepkę  
w imieniu Komisji Prawa: Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP wraz z poprawką 
zaproponowaną przez Komisję. Przewodniczący zaproponował, aby ten projekt uchwały ująć 
w punkcie 4 jako podpunkt 20. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Łukasz Zięba. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym poprzez wprowadzenie w punkcie 4 jako 
podpunkt 20 projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów 
Wojennych RP. 
 
Porządek obrad XIII sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

1a. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

3a. Podjęcie uchwał w sprawie: 

3) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

4) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) odwołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg, 

2) powołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg, 

3) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

4) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Mazowiecką i Żurawia, 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenu położonego przy ul. J. Tarnowskiego, 

6) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. 

Mickiewicza, Zdrojową i Solną wraz z ul. Spacerową, 

7) wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937-1938 i Zagłady 

Nadberezyńców, 

8) oddania w dzierżawę, na okres 6 lat, części działki o numerze 4/2 w obrębie 2 

miasta Kołobrzeg położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej 

o powierzchni 84 m2, 

9) oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz części działek 

nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych 

Szeregów w Kołobrzegu, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego nr 4 

w Kołobrzegu, 

12) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

13) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

14) uchylenia uchwały Nr V/70/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 lutego 2019 r. 

w sprawie odwołania dotychczasowych i wyznaczenia nowego 
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przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna 

Grupa Działania „Morze i Parsęta”, 

15) wyboru przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do Rady Społecznej przy 

Centrum Rehabilitacji Rolników KRUS „NIWA” w Kołobrzegu, 

16) wystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg ze Stowarzyszenia Lokalna Organizacja 

Turystyczna Regionu Kołobrzeg, 

17) zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury – Regionalnego Centrum 

Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta i nadania jej nowego Statutu, 

18) zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

19) wyznaczenia radnego Rady Miasta Kołobrzeg do Kapituły ds. nadawania 

tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” oraz „Zasłużony dla Miasta 

Kołobrzegu”, 

20) nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania środków 

finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na promocję miasta 

w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 

2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej 

z ww. kontroli. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 1a – podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że wyboru Wiceprzewodniczącego Rady dokonuje się 
w głosowaniu tajnym. Glosowanie odbywa się przy użyciu opieczętowanych kart do 
głosowania przy wykorzystaniu przygotowanej w tym celu urny. Glosowanie przeprowadza 
trzyosobowa komisja skrutacyjna wybrana przez Radę. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 Pan radny Piotr Lewandowski, który zgłosił kandydaturę Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, który zgłosił uwagę, że były ustalenia, iż  

w najważniejszych sprawach dla funkcjonowania Rady Miasta były konsultacje między 

klubami, a ten projekt uchwały jest wprowadzany bez takich uzgodnień 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk wyraził zgodę na kandydowanie na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

Pan Przewodniczący Rady Jacek Woźniak do składu Komisji Skrutacyjnej zgłosił Panią 
radną Izabelę Zielińską. Pani radną Izabelę Zielińska wyraziła zgodę na pracę w Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
Pan radny Kamil Barwinek zgłosił kandydaturę Pana radnego Łukasza Ziębę. Pan radny 
Łukasz Zięba wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pani radna Izabela Zielińska zgłosiła kandydaturę Pani radnej Renaty Brączyk. Pani radna 
nie wyraziła zgody. 
Pani radna Izabela Zielińska zgłosiła kandydaturę Pana radnego Macieja Bejnarowicza. Pan 
radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
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Z uwagi na to, że radni nie zgłosili sprzeciwu na głosowanie blokiem składu Komisji 
Skrutacyjnej. Przewodniczący zarządził głosowanie nad składem Komisji Skrutacyjnej w 
osobach: 
1. Izabela Zielińska 
2. Łukasz Zięba 
3. Maciej Bejnarowicz 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie wybrała Komisję Skrutacyjną  
w składzie: 
1. Izabela Zielińska 
2. Łukasz Zięba 
3. Maciej Bejnarowicz 
 
Przewodniczący poprosił, aby Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się i przystąpiła do 
przeprowadzenia tajnego głosowania. Zasady głosowania wyjaśniła Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej. 
Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się: 
1. Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji 
2. Maciej Bejnarowicz – członek Komisji 
3. Łukasz Zięba – członek Komisji 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie.  
Po przeprowadzeniu głosowania tajnego, Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy 
w obradach. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i udzielił głosu Pani radnego Izabeli 
Zielińskiej – Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej, która odczytała protokół  
z przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg.  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji. Zgłoszono kandydaturę Pana 
radnego Bogdana Błaszczyka. Głosów ważnych oddano 21. Głosów nieważnych oddano 0. 
Pan radny Bogdan Błaszczyk otrzymał następująca ilość głosów: 
„za” – 19 
„przeciw” – 2. 
 
Prowadzący obrady Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady na podstawie 
protokołu Komisji Skrutacyjnej stwierdził, że Pan radny Bogdan Błaszczyk zgodnie z art. 19 
ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z 
późn.zm.) uzyskał wymaganą bezwzględną większość głosów w obecności co najmniej 
polowy ustawowego składu Rady, w glosowaniu tajnym i zostaje wybrany na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada tym samym podjęła Uchwałę Nr XIII/150/19 w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
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Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg.  
 
Po tym głosowaniu Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
 
W tym miejscu Przewodniczący udzielił głosu Panu radnemu Arturowi Dąbkowskiemu, który 
zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu 1b  
o treści: podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
Pan radny do wniosku dołączył projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Projekt uchwały 
podpisało 9 radnych: Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Adam Hok, 
Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk, Łukasz Zięba, Małgorzata Grotto. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabierali: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady  

 Pani radna Izabela Zielińska poprosiła o ogłoszenie 10 minut przerwy w celu 

zapoznania się z projektem uchwały a zwłaszcza z jego uzasadnieniem. 

Przed ogłoszeniem przerwy, Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie 

wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Artura 

Dąbkowskiego – wprowadzenie do porządku obrad punktu 1b o treści: podjęcie uchwały  

w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad - wprowadzenie pkt 1b w sprawie odwołania Przewodniczącego 

Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania zgodnie z art. 20 ust.1a 

ustawy o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez 

wprowadzenie punktu 1b – podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego 

Rady Miasta Kołobrzeg. 
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Punkt 1b - podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony radnym przy zgłaszaniu 

wniosku formalnego o zmianę porządku obrad sesji. 

Projekt uchwały podpisało 9 radnych: Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka 

Trafas, Adam Hok, Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk, Łukasz Zięba, 

Małgorzata Grotto. 

 

W dalszej części dyskusji głos zabierali: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej, która 

 przeprowadzi tajne głosowanie za odwołaniem Przewodniczącego Rady Miasta 

 Kołobrzeg. Przewodniczący zgłosił do Komisji Skrutacyjnej Panią radną Izabelę 

 Zielińską. Pai radna wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 Pan radny Piotr Lewandowski do Komisji Skrutacyjnej zgłosił Pana radnego Wiesława 

Parusa, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 Pan radny Artur Dąbkowski do Komisji Skrutacyjnej zgłosił Pana radnego Łukasza 

Ziębę, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej 

 Pani radna Izabela Zielińska do Komisji Skrutacyjnej zgłosiła Pana radnego Macieja 

Bejnarowicza, który nie wyraził zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

W związku z faktem, że do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono trzy osoby, w tym miejscu 

Przewodniczący zaproponował głosowanie blokiem nad składem Komisji Skrutacyjnej  

w osobach:  

1. Pani radna Izabela Zielińska 

2. Pan radny Wiesław Parus 

3. Pan radny Łukasz Zięba. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Głosowano w sprawie: 

Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Komisję Skrutacyjną  

w składzie: 

1. Pani radna Izabela Zielińska 

2. Pan radny Wiesław Parus 

3. Pan radny Łukasz Zięba. 

Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę w obradach w celu 

ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. Komisja Skrutacyjna na Przewodniczącego 

Komisji wybrała pana radnego Łukasza Ziębę. Natomiast zasady glosowania wyjaśnił Pan 

radny Wiesław Parus – Członek Komisji Skrutacyjnej. 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie.  

Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak poinformował radnych, że jeżeli zostanie 

odwołany z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta, to dalsze prowadzenie sesji przekaże 

Wiceprzewodniczącemu najstarszemu wiekiem, czyli Panu radnemu Bogdanowi 

Błaszczykowi. Przewodniczący przekazał również, że do niego wpłynął wniosek o udzielenie 

głosu osobie niebędącej radnym przy procedowaniu projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg. Przewodniczący Rady poinformował 

także, że do Rady Miasta wpłynęła skarga na Prezydenta Miasta Kołobrzeg, która w swej 

części nosi znamiona przestępstwa, więc została ona skierowana także do Prokuratury 

Rejonowej w Kołobrzegu. 

Po przekazaniu tych informacji, Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach na 

przeliczenie przez Komisję Skrutacyjną głosów. 

 

Po przewie się Przewodniczący wznowił obrady i zanim oddał głos Przewodniczącemu 

Komisji Skrutacyjnej, w dyskusji głos zabierali: 

 Pan radny Piotr Rzepka, który złożył pisemną rezygnację z funkcji Przewodniczącego 

Komisji Prawa. 

 Pani radna Renata Brączyk, która złożyła pisemną rezygnację z funkcji 

Przewodniczącej Komisji Społecznej oraz z członka Komisji Oświaty i Kultury. 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, który złożył pisemną rezygnację z funkcji 

Przewodniczącego i członka Komisji Oświaty i Kultury. 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, który złożył pisemną 

rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady i z funkcji Przewodniczącego 

Komisji Komunalnej. 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, która złożyła rezygnację z funkcji 

Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej. 

Po tych oświadczeniach, Przewodniczący udzielił głosu Panu radnemu Łukaszowi Ziębie – 

Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej, który odczytał protokół z tajnego glosowania nad 

odwołaniem Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

Udział w głosowaniu wzięło 21 radnych obecnych na XIII sesji. Głosów ważnych 

oddano 19. Głosów nieważnych oddano – 2. Za odwołaniem radnego Jacka Woźniaka 

z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg głosowało 13 radnych, 6 przeciw, 

0 wstrzymało się od głosu. 
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Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że radny Jacek Woźniak został odwołany z funkcji 

Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg wymaganą bezwzględną większością głosów  

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, w głosowaniu tajnym. 

Przewodniczący Rady zanim ogłosił podjęcie uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg podziękował radnym za dotychczasową 

współpracę. Jednocześnie zadeklarował, że w sprawach ważnych będzie się wznosił ponad 

podziałami, jak do tej pory i dyskutował merytorycznie w taki sposób, żeby rozwiązywać 

problemy mieszkańców miasta, ale również takie, którymi Rada będzie się zajmowała. 

Przewodniczący życzył radnym wyboru radnego z autorytetem, który tą funkcję będzie 

godnie prezentował. Na zakończenie swojej wypowiedzi Przewodniczący pogratulował 

Klubowi „Kołobrzescy Razem” rozpadu na najbliższej sesji na dwa inne kluby. 

 

Po tym wystąpieniu stwierdził, że Rada w głosowaniu tajnym podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/151/19 w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonego glosowania w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg stanowi załącznik do uchwały. 

 

Po tym Pan radny Jacek Woźniak przekazał dalsze prowadzenie sesji Panu radnemu 

Bogdanowi Błaszczykowi nowo wybranemu Wiceprzewodniczącemu Rady. 

Wiceprzewodniczący Rady prowadzący dalsze obrady ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

 

Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady i udzielił głosu Pani radnej 

Małgorzacie Grotto, która w związku z inicjatywą uchwałodawczą Grupy Radnych złożyła 

wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji polegający na wprowadzeniu do porządku 

obrad punktu 1c – podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 

Kołobrzeg. Do wniosku został dołączony projekt uchwały wraz z uzasadnieniem podpisany 

przez 9 radnych: Małgorzata Grotto, Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, 

Adam Hok, Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk, Łukasz Zięba.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym w sprawie: 

Zmiana porządku obrad - wprowadzenie pkt 1c w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miasta.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Plewko 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie 

punktu 1c – podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 1c – podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 

Kołobrzeg 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg wraz  

z uzasadnieniem w imieniu 9 radnych, którzy go podpisali przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto przy składaniu wniosku formalnego o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Pan radny Piotr Rzepka zgłosił Pana radnego Macieja Bejnarowicza, który wyraził zgodę na 

kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Pani radna Małgorzata Grotto zgłosiła Pana radnego Piotra Lewandowskiego, który wyraził 

zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Pan radny Jacek Woźniak powiedział, że kandydatura Pana radnego Macieja Bejnarowicza 

jest właściwą kandydaturą na Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej, która 

przeprowadzi tajne głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

Pan radny Jacek Woźniak zgłosił kandydaturę radnej Izabeli Zielińskiej, która wyraziła zgodę 

na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił kandydaturę radnego Wiesława Parusa, który wyraził 

zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Pan radny Kamil Barwinek zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Zięby, który wyraził zgodę 

na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

1. Pani radna Izabela Zielińska 

2. Pan radny Artur Dąbkowski 

3. Pan radny Łukasz Zięba 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Głosowanie w sprawie: 

Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Komisję Skrutacyjną  

w składzie: 

1. Pani radna Izabela Zielińska 

2. Pan radny Artur Dąbkowski 

3. Pan radny Łukasz Zięba 

Wiceprzewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się i następnie ogłosił 

15 minut przerwy w obradach. 

Komisja Skrutacyjna wybrała radnego Wiesława Parusa na Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej. Natomiast zasady głosowania wyjaśniła Pani radna Izabela Zielińska – Członek 

Komisji. Po przeprowadzeniu tajnego glosowania przez Komisję Skrutacyjną, 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach celem obliczenia głosów. 

 

Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu Panu radnemu Wiesławowi 

Parusowi, Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej, który odczytał protokół z tajnego 

głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

Udział w głosowaniu wzięło 21 radnych. Zgłoszono kandydaturę Pana radnego Macieja 

Bejnarowicza oraz Pana radnego Piotra Lewandowskiego. 

Głosów ważnych oddano – 20 

Głosów nieważnych oddano – 1 

Pan radny Maciej Bejnarowicz otrzymał następującą ilość głosów: 

za – 9. 

 

Pan radny Piotr Lewandowski otrzymał następującą ilość głosów: 

za - 11 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że radny Piotr Lewandowski uzyskał wymaganą 
bezwzględną większość głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, 
w głosowaniu tajnym i został wybrany na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
Wiceprzewodniczący Rady na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej stwierdził, że Rada 
w głosowaniu tajnym wybrała radnego Piotra Lewandowskiego Przewodniczącym Rady 
Miasta Kołobrzeg – UCHWAŁA NR XIII/152/19 w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Rady Miasta Kołobrzeg. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały. 
 
Po tym Wiceprzewodniczący ogłosił przerwę techniczną w obradach i zaprosił Pana radnego 
Piotra Lewandowskiego nowo wybranego Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg do 
stołu prezydialnego celem poprowadzenia dalszych obrad XIII sesji. 
 
Po przerwie obrady sesji wznowił Pan radny Piotr Lewandowski nowo wybrany 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg. 
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Przewodniczący Rady podziękował za wybór i powierzenie mu zaszczytnej funkcji 
Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg.  
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz pogratulował wyboru nowemu Przewodniczącemu Rady 
Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Pan radny Piotr Lewandowski zgłosił wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad polegający na wprowadzeniu punktu 1d – podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
Projekt uchwały był wynikiem złożonej przez Pana radnego Krzysztofa Plewko rezygnacji  
z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Projekt uchwały był autorstwa 
Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Pan radny Jacek Woźniak zaproponował, aby ten punkt przenieść na koniec sesji. 
Ten wniosek poparła Pani radna Izabela Zielińska. 
Radni zgłaszali uwagi, że na projekcie uchwały nie ma podpisu Przewodniczącego Rady. 
Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy w obradach. W tym czasie radni otrzymali projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Kołobrzeg wraz z podpisem Przewodniczącego Rady Miasta. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poddał pod głosowanie wniosek formalny  
o zmianę porządku obrad sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Głosowanie w sprawie: zmiany porządku obrad - wprowadzenie pkt 1d w sprawie przyjęcia 
rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (5) 
Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 
Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Trafas 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym poprzez wprowadzenie punktu 1d – podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta. 
 
Punkt 1d – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
 
Projekt uchwały został przedstawiony Radzie przez Przewodniczącego Rady przy zgłaszaniu 
wniosku formalnego o zmianę porządku obrad sesji. 
 
Z uwagi na zastrzeżenia radnych, co do głosowania, Przewodniczący Rady poprosił radcę 
prawnego o udzielenie wyjaśnień w tej sprawie, co radca prawny uczynił. 
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Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Głosowanie w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/153/19 w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

W tym miejscu Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 1e – podjęcie 
uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Do wniosku 
został dołączony projekt uchwały podpisany przez Grupę Radnych w osobach: Małgorzata 
Grotto, Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Adam Hok, Bogdan 
Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk, Łukasz Zięba. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Głosowanie nad wnioskiem w sprawie: 
Zmiana porządku obrad - wprowadzenie pkt 1e w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a dokonała zmiany porządku 
obrad poprzez wprowadzenie punktu 1e – podjęcie uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 1e – podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w imieniu Grupy 9 radnych, którzy podpisali się pod 
tym projektem uchwały przedstawił Pan radny Przemysław Kiełkowski przy zgłaszaniu 
wniosku formalnego o zmianę porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Klubów o stanowiska do projektu 
uchwały. 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 
poinformował, że Klub nie ma stanowiska w tej sprawie. 
 
Pan radny Adam Hok – Przewodniczący Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” poinformował, że 
Klub popiera projekt uchwały. 
 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” 
Jacka Woźniaka poinformowała, że Klub nie wypracował stanowiska, ponieważ nie miał 
kiedy zapoznać się z tym projektem uchwały. 
 
Pan radny Przemysław Kiełkowski w imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” zgłosił 
kandydaturę Pana radnego Artura Dąbkowskiego na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
 
Pan radny Jacek Kalinowski zgłosił kandydaturę Pana radnego Adama Hoka. 
 
Pani radna Izabela Zielińska zgłosiła kandydaturę Pana radnego Macieja Bejnarowicza. 
 
Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają zgodę na 
kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
Pan radny Artur Dąbkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  
Pan radny Adam Hok nie wyraził zgody na kandydowanie. 
Pan radny Maciej Bejnarowicz nie wyraził zgody na kandydowanie. 
 
Przewodniczący poinformował, że jest jedna kandydatura Pana radnego Artura 
Dąbkowskiego na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Z uwagi na to, że wybór 
Wiceprzewodniczącego następuje w glosowaniu tajnym. Przewodniczący poprosił  
o zgłaszanie kandydatów do 3 osobowej Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi tajne 
glosowanie. 
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Pan radny Jacek Woźniak zgłosił kandydaturę Pani radnej Izabeli Zielińskiej. 
Pan radny Przemysław Kiełkowski zgłosił kandydaturę Pana radnego Wiesława Parusa. 
Pan radny Kamil Barwinek zgłosił kandydaturę Pana radnego Łukasza Zięby. 
Pani radna Izabela Zielińska wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
Pan radny Wiesław Parus wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
Pan radny Łukasz Zięba wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Głosowanie w sprawie wyboru Komisji Skrutacyjnej 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Rzepka 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Komisję Skrutacyjną 
w składzie: 
1.Pani radna Izabela Zielińska 
2. Pan radny Wiesław Parus 
3. Pan radny Łukasz Zięba. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę w obradach celem ukonstytuowania się 
Komisji Skrutacyjnej. 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i udzielił głosu Panu radnemu Łukaszowi 
Ziębie, który poinformował, że Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została Pani radna 
Izabela Zielińska. Następnie Pan radny przedstawił zasady głosowania. 
Komisja Skrutacyjna w składzie: 
1. Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji 
2. Wiesław Parus – Członek Komisji 
3. Łukasz Zięba – Członek Komisji 
Przeprowadziła tajne glosowanie nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
 
Po przeprowadzeniu wyborów, Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w obradach na 
przeliczenie głosów przez Komisję Skrutacyjną. 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i udzielił głosu Pani radnej Izabeli 
Zielińskiej – Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej, która odczytała protokół  
z przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji. Zgłoszono kandydaturę Pana 
radnego Artura Dąbkowskiego. Głosów ważnych oddano 20. Głosów nieważnych oddano – 
1. 
Pan radny Artur Dąbkowski otrzymał następującą ilość głosów: 
„za” – 11 
„przeciw” – 9. 
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Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że radny Artur Dąbkowski zgodnie z art. 19 ust.1 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym uzyskał bezwzględną większość głosów  
w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, w glosowaniu tajnym i zostaje 
wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
Przewodniczący Rady na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej stwierdził, że Rada  
w głosowaniu tajnym wybrała Pana radnego Artura Dąbkowskiego 
Wiceprzewodniczącym Rady Miasta Kołobrzeg – UCHWAŁA NR XIII154/19 w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Protokół Komisji Skrutacyjnej 
stanowi załącznik do uchwały. 
 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 
uchwał Rady oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z 
informacją stanowią załącznik do protokołu. 
 
Pan radny Piotr Rzepka złożył wniosek formalny o ogłoszenie godzinnej przerwy po punkcie 
3 porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki 
 
PRZECIW (3) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bartosz Bieńkowski, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła wniosek większością głosów. 
 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pan radny Kamil Barwinek złożył 4 interpelacje i jedno zapytanie: 

 Interpelacja w sprawie wymiany ławek przy placu zabaw na Osiedlu „Ogrody” 

 Interpelacja w sprawie sprzątnięcia okolicy stawu w parku im. Aleksandra Fredry  

i oczyszczenia dna. 

 Interpelacja w sprawie udrożnienia studzienki przy ul. Chodkiewicza 3 

 Interpelacja w sprawie zmiany organizacji wjazdu na parking przy ul. Kupieckiej 

 Zapytanie w sprawie dotacji dla MKP Kotwica Kołobrzeg 

 

Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył interpelację w sprawie usunięcia konarów drzew 

przy ul. Rzecznej. 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację w sprawie sprawdzenia i oczyszczenia 

studzienek odpływowych. 
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Pani radna Renata Brączyk złożyła interpelację w sprawie prac porządkowych w autobusach 

miejskich i zapytanie w sprawie zakupu materiałów edukacyjnych dla Stowarzyszenia 

„Kawiarenka”. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył interpelację w sprawie działań zapobiegających 

zalewaniu miasta. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła 7 interpelacji: 

 Interpelacja w sprawie miejsc parkingowych przy Centrum Spraw Społecznych 

 Interpelacja w sprawie budowy kładki biegnącej przez Kanał Drzewny 

 Interpelacja w sprawie rozbiórki budynku w Parku Teatralnym 

 Interpelacja w sprawie analizy zasadności ekonomicznej połączenia kultury i promocji 

w jedna instytucję 

 Interpelacja w sprawie kaucji za szafki w Szkole Podstawowej nr 7 

 Interpelacja w sprawie zatrudnienia zastępcy dyrektora w Regionalnym Centrum 

Kultury i Promocji 

 Interpelacja w sprawie celowości zmiany przewodniczącej komisji mieszkaniowej 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył 4 zapytania: 

 Zapytanie w sprawie wykazu umów podpisanych z upoważnienia Prezydenta Miasta 

 Zapytanie w sprawie wyciągu z systemu EDOK 

 Zapytanie w sprawie odwołania dwóch członków Rady Nadzorczej Komunikacji 

Miejskiej 

 Zapytanie w sprawie wymiany kamer monitoringu wizyjnego w MEC. 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył interpelację w sprawie poprawienia sytuacji finansowej 

spółki Komunikacja Miejska oraz trzy zapytania: 

 Zapytanie w sprawie nadzoru nad realizacją umowy ze stowarzyszeniem „Reks”, 

kontroli stowarzyszenia oraz zdarzenia z dnia 25.07.2019 r. 

 Zapytanie w sprawie zaleceń audytowych dot. spółek miejskich 

 Zapytanie w sprawie dzierżawy, zamiany lub zakupu nieruchomości przy ul. 

Trzebiatowskiej. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył cztery interpelacje i jedno zapytanie: 

 Interpelacja w sprawie udrożnienia kanalizacji deszczowej przy ul. Okopowej 

 Interpelacja w sprawie naprawy chodnika na ul. Krzywoustego 

 Interpelacja w sprawie kontroli czystości siedzisk w autobusach miejskich 

 Interpelacja w sprawie przycięcia drzew na ul. Unii Lubelskiej 

 Zapytanie w sprawie przeznaczenia środków finansowych za strajk nauczycieli 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył 6 interpelacji: 

 Interpelacja w sprawie komisji mieszkaniowej 

 Interpelacja w sprawie problemów z deszczówką w Kołobrzegu 

 Interpelacja w sprawie przedłużenia kursu autobusu linii nr 5 do cmentarza 

 Interpelacja w sprawie abonamentu parkowania na termin dłuższy niż jeden miesiąc 

 Interpelacja w sprawie problemu z kanalizacją deszczową przy ul. Wierzbowej 
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 Interpelacja w sprawie stanowiska w Zarządzie Portu Morskiego. 

 

Prezydent Miasta zapowiedziała, że udzieli odpowiedzi na interpelacje i zapytania na piśmie. 

W dalszej dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan Paweł Hryciów – Prezes Spółki MWiK 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zgodnie z wolą radnych ogłosił przerwę w obradach do godz. 16:15. 

 

Po godzinnej przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 3a podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Z sesji Rady zostali zwolnieni: Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak i Pan radny Dariusz 

Zawadzki. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Członek Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

4. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Bartosz 

Bieńkowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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5. Komisja Turystyki i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji informując, że Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji glos zabrała Pani radna Izabela Zielińska przekazując, że Klub nie będzie 

popierał projektu z uwagi na to, że z budżetu miasta są zdejmowane środki na zaplanowane 

inwestycje. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2019 r.: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/155/19 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2019 r. 

 

Punkt 3a podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 
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Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Członek Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że każdy z Członków 

Klubu zagłosuje według własnego uznania. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Szarłata - Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR 

XIII/156/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019 – 2027. 

Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta 
Kołobrzeg 
 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok - Członek Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

3. Komisja Morska. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski - 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Bartosz 

Bieńkowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

5. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

6. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

7. Komisja Turystyki i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

8. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub szanuje 

decyzje Pana Skarbnika i ją akceptuje.  
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3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie wypracował jednolitego stanowiska. 

 

W dyskusji głos zabrał Pan radny Dariusz Zawadzki, który od siebie podziękował 

Skarbnikowi Miasta za wieloletnią współpracę. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (2) 
Jacek Kalinowski, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR 
XIII/157/19w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta 

Kołobrzeg 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok - Członek Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

3. Komisja Morska. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski - 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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4. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Bartosz 

Bieńkowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

5. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

6. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

7. Komisja Turystyki i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

8. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
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BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XIII/158/19 w sprawie powołania Skarbnika Miasta Kołobrzeg. 
Rada na wniosek Prezydenta Miasta Kołobrzeg powołała z dniem 28 stycznia 2020 roku 
Panią Jolantę Włodarek na stanowisko Skarbnika Miasta Kołobrzeg. 
 
Pani Jolanta Włodarek podziękowała Radzie za wybór i okazane zaufanie. 
Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta podziękował za ciepłe słowa skierowane przez 
Radnych pod jego adresem. 
 
Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Kołobrzeg 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak – były 
Przewodniczący Rady, który był jego autorem. 
 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Członek Komisji informując, że Komisja w wyniku głosowania nie 

wypracowała stanowiska. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja w wyniku głosowania nie 

zajęła stanowiska. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pan radny Jacek 

Woźniak – Członek Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub negatywnie 

opiniuje projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie poprze projektu uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
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 Radca prawny 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pełnomocnik Inwestora TMM Investment Trust Sp. z o.o.  

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg: 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg dla terenu położonego pomiędzy ulicami Mazowiecką i Żurawia 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak – Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że każdy z Członków 

Klubu będzie głosował według własnego uznania. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
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Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla 

terenu położonego pomiędzy ulicami Mazowiecką i Żurawia: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XIII/159/19 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla 
terenu położonego pomiędzy ulicami Mazowiecką i Żurawia. 
 
Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu 
położonego przy ul. J. Tarnowskiego 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Członek Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak – Członek Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
glosowanie nad projektem uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu położonego przy  
ul. J. Tarnowskiego: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata - Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/160/19 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
miasta Kołobrzeg dla terenu położonego przy ul. J. Tarnowskiego. 
 
Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 
Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Mickiewicza, Zdrojową i Solną wraz  
z ul. Spacerową 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak – Członek Komisji przekazując, że Komisja zgłosiła dwie poprawki: 

Poprawka pierwsza o treści: W § 14 pkt 2 lit. c tiret szósty wykreślić wyraz: 

„uprawnionych”.  Wówczas §14 pkt 2 lit. c tiret szósty otrzyma brzmienie: „- wjazd 

pojazdów uprzywilejowanych i specjalnych;” 

Poprawka druga o treści: W § 9 lit. c wykreślić tiret drugi w brzmieniu: „- 

lokalizację tymczasowych obiektów budowlanych gastronomicznych i sprzedaży 

pamiątek, wyrobów ludowych czy produktów regionalnych, niepołączonych trwale  

z gruntem i przewidzianych do rozbiórki lub przeniesienia w inne miejsce przed 

upływem 30 dni od dnia ukończenia budowy, towarzyszących imprezom wpisanym  

w harmonogram imprez miasta Kołobrzeg, w formie obiektów przenośnych,  

o rozbieralnej konstrukcji, przekryć namiotowych lub powłok pneumatycznych,” 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały wraz z poprawkami Komisji Uzdrowiskowej. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały wraz z poprawkami Komisji Uzdrowiskowej. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały wraz  

z poprawkami Komisji Uzdrowiskowej. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub poprze projekt uchwały wraz z poprawkami Komisji Uzdrowiskowej. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i w 

pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad poprawkami Komisji Uzdrowiskowej. 

 

Głosowano w sprawie: pierwszej poprawki Komisji Uzdrowiskowej o treści: W § 14 pkt 2 lit.c 

tiret szósty wykreślić wyraz: "uprawnionych". Wówczas § 14 pkt 2 lit.c tiret szósty otrzyma 

brzmienie: "- wjazd pojazdów uprzywilejowanych i specjalnych;". 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła pierwszą poprawkę Komisji 

Uzdrowiskowej. 

 

Głosowano w sprawie: drugiej poprawki Komisji Uzdrowiskowej o treści: W § 9 lit. c wykreślić 

tiret drugi w brzmieniu: "- lokalizację tymczasowych obiektów budowlanych 

gastronomicznych i sprzedaży pamiątek, wyrobów ludowych czy produktów regionalnych, 

niepołączonych trwale z gruntem i przewidzianych do rozbiórki lub przeniesienia w inne 

miejsce przed upływem 30 dni od dnia ukończenia budowy, towarzyszących imprezom 

wpisanym w harmonogram imprez miasta Kołobrzeg w formie obiektów przenośnych,  

o rozbieralnej konstrukcji, przykryć namiotowych lub powłok pneumatycznych,". 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu/. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła drugą poprawkę Komisji 

Uzdrowiskowej. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Mickiewicza, Zdrojową i Solną wraz  

z ul. Spacerową wraz z dwoma poprawkami Komisji Uzdrowiskowej przyjętymi wcześniej 

przez Radę jednogłośnie: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 



34 

 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/161/19 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  
ul. A. Mickiewicza, Zdrojową i Solną wraz z ul. Spacerową. 
 
Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji 

Antypolskiej NKWD 1937-1938 i Zagłady Nadberezyńców 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub negatywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska do projektu uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 
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 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady, który zgłosił poprawkę  

w postaci zmiany załącznika nr 2, o którym mowa w § 2 projektu uchwały w sprawie 

wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937-1938 i Zagłady 

Nadberezyńców. Nowy załącznik został dołączony do poprawki, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Inicjator budowy pomnika 

 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Inicjator budowy pomnika 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Pana radnego Bogdana Błaszczyka: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę radnego 

Bogdana Błaszczyka. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: 

wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937-1938 i Zagłady 

Nadberezyńców wraz z przyjętą wcześniej poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/162/19 w sprawie wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD  

1937-1938 i Zagłady Nadberezyńców. 

 
Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 6 lat, 

części działki o numerze 4/2 w obrębie 2 miasta Kołobrzeg położonej na terenie Parku 

im. Jedności Narodowej o powierzchni 84 m2 
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu 

uchwały. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak – Członek Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub negatywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że każdy z Członków 

Klubu zagłosuje według własnego uznania. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub negatywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub negatywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowo - 

Gospodarczej i Komisji Uzdrowiskowej o odrzucenie projektu uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę, na okres 6 lat, części działki o numerze 4/2 w obrębie 2 miasta Kołobrzeg 

położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej o powierzchni 84 m2: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada na wniosek Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej i Uzdrowiskowej większością głosów odrzuciła projekt uchwały  

w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 6 lat, części działki o numerze 4/2 w obrębie 

2 miasta Kołobrzeg położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej o powierzchni 

84 m2. 

 
Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, 

działki numer 175/24 oraz części działek nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 

przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych Szeregów w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projektu uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada na sesji w dniu 25 lipca 2019 r. wycofała 

powyższy projekt uchwały z porządku obrad sesji. Zgodnie z § 38 ust. 7 Statutu Miasta 

projekt uchwały przekazałem do Komisji Komunalnej, która na posiedzeniu w dniu 19 

sierpnia br. zdecydowała o ponownym przedstawieniu projektu uchwały pod obrady Rady. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała. 

1. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Przewodniczący Komisji przekazując, ze Komisja jednogłośnie 

pozytywie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze opiniuje 

projekt uchwały. 
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2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że \Klub poprze 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Łukasz Zięba 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki 

numer 175/24 oraz części działek nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy  

ul. Łopuskiego i ul. Szarych Szeregów w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Plewko, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata - Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, ze Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/163/19  

w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz części 

działek nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych 

Szeregów w Kołobrzegu. 
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Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji 
jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia 
jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała. 

Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Bartosz 

Bieńkowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

W dyskusji, która otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli wg kolejności zgłoszeń: 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Renata Brączyk 

 Pan radny Jacek Woźniak 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Pan radny Jacek Woźniak zgłosił poprawkę o treści: 

„W § 1 pkt 1 dopisać pkt 9 o treści: 9) Szkoła Podstawowa nr 9 w Kołobrzegu ul. Lwowska 7. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę Pana radnego Jacka Woźniaka 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (9) 

Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Krzysztof Plewko, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Kiełkowski, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

radnego Jacka Woźniaka. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały Prezydent Miasta 
zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli 
Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych  
w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Kiełkowski, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/164/19 

zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 
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Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług 

Wspólnych w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 11 - podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia 

Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała. 

Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Bartosz 

Bieńkowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, która otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli wg kolejności zgłoszeń: 
 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

W związku z faktem, że zgłoszono wątpliwości, co do przebiegu głosowania – chodziło o to, 

czy Pan radny Piotr Rzepka zagłosował, Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  

o reasumpcję głosowania projektu uchwały. 

Wyniki głosowania za wnioskiem o reasumpcję 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

 

Zgodnie z wolą Rady Przewodniczący ponownie poddał pod glosowanie projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu - 

reasumpcja głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/165/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej przez Panią radną Izabelę Zielińską) 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie skargowe przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. Rada Miasta na sesji w dniu 25 lipca br. w wyniku głosowania nie podjęła 

uchwały przygotowanej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Skarżąca złożyła skargę 

do Wojewody Zachodniopomorskiego na bezczynność Rady Miasta. Wojewoda pismem  

dnia 27 sierpnia br. poinformował, że Rada Miasta w żaden sposób nie została  

zwolniona z obowiązku ponownego głosowania w tej sprawie. Pismem dnia 02 września 

2019 r. Przewodniczący Rady poinformował Wojewodę, że w porządku obrad XIII sesji 

ponownie zostanie ujęty projekt uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja wnioskuje do 

Rady o uznanie skargi za zasadną. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych 
1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przedstawił 

poprawkę do projektu uchwały, w której Klub wnosi o uznanie skargi za bezzasadną. 

Pan radny odczytał również treść załącznika do projektu uchwały, jako zgłoszoną 

poprawkę. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub jest za 

przyjęciem projektu uchwały w wersji przedstawionej przez Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji.  



45 

 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub będzie głosował za poprawką Klubu 

Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pan radny Jacek Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub będzie 

głosował za projektem uchwały w wersji przygotowanej przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Przed otwarciem dyskusji, Pan i radna Izabela Zielińska zgłosiła wniosek formalny  

o ogłoszenie 5 minutowej przerwy w obradach. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 

zgłoszeń: 

 Pan radny  Krzysztof Plewko 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Pana radnego Bogdana Błaszczyka – uznanie skargi za bezzasadną i zmieniona treść 

załącznika. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Pana 

radnego Bogdana Błaszczyka. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/166/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg. Rada uznała skargę za bezzasadną. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej przez Redaktora Naczelnego 

miastokolobrzeg.pl) 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie skargowe przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. Rada Miasta na sesji w dniu 25 lipca br. w wyniku głosowania nie podjęła 

uchwały przygotowanej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Skarżący złożył skargę do 

Wojewody Zachodniopomorskiego. Wojewoda poinformował Przewodniczącego Rady, że 
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Rada Miasta w żaden sposób nie została zwolniona z obowiązku ponownego głosowania  

w sprawie skargi. Przewodniczący Rady pismem z dnia 02 września 2019 r. poinformował 

Wojewodę, że w porządku obrad XIII sesji ponownie ujmie projekt uchwały Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. Komisja wnioskuje do Rady o uznanie skargi za zasadną. 

 

Pani Prezydent Miasta poinformowała, że nie zmieniła swojego stanowiska, co do tego 

projektu uchwały i nadal uważa, że skarga jest bezzasadna.  

Stanowiska Klubów Radnych 
1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przedstawił 

poprawkę do projektu uchwały, w której Klub wnosi o uznanie skargi za bezzasadną. 

Pan radny odczytał również treść załącznika do projektu uchwały, jako zgłoszoną 

poprawkę. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub jest za 

przyjęciem projektu uchwały w wersji przedstawionej przez Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub będzie głosował za poprawką Klubu 

Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub 

będzie głosował za projektem uchwały w wersji przygotowanej przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli:  

 Pan Robert Dziemba – redaktor Naczelny Miasto Kołobrzeg 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 
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Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Pana radnego Artura Dąbkowskiego – uznanie skargi za bezzasadną i zmieniona treść 

załącznika. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę zgłoszoną 

przez Pana radnego Artura Dąbkowskiego. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej przez Redaktora 

Naczelnego miastokolobrzeg.pl) wraz z poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 
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Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII167/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

Rada uznała skargę za bezzasadną. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/70/19 Rady 

Miasta Kołobrzeg z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie odwołania dotychczasowych  

i wyznaczenia nowego przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu 

Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze i Parsęta” 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała. 

1. Komisja Morska. Opinię przedstawił Pan Artur Dąbkowski – Przewodniczący Komisji 

przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja większością pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub negatywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub 

negatywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli:  

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 
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 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr V/70/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie odwołania 

dotychczasowych i wyznaczenia nowego przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg  

w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze i Parsęta”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/168/19 w sprawie uchylenia uchwały Nr V/70/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

26 lutego 2019 r. w sprawie odwołania dotychczasowych i wyznaczenia nowego 

przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa 

Działania „Morze i Parsęta”. 

 
Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy 
Miasto Kołobrzeg do Rady Społecznej przy Centrum Rehabilitacji Rolników KRUS 
„NIWA” w Kołobrzegu 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką. Pani Prezydent zaproponowała kandydaturę Pana 

Ryszarda Szufla.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała. 
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Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolinę Szarłata – Woźniak - 

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie omawiał 

projektu uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Członek Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

wraz z zaproponowaną kandydaturą. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub 

popiera projekt uchwały, ale jednocześnie oczekuje na kolejne kandydatury. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka, który zgłosił kandydaturę Pani radnej Renaty Brączyk 

 Pan radny Jacek Kalinowski, który powiedział, że przedstawicielem Gminy Miasto 

Kołobrzeg w Radzie Społecznej przy Centrum Rehabilitacji Rolników Kasy 

Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego „NIWA” w Kołobrzegu powinna być Pani 

Prezydent Miasta albo radny Rady Miasta. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Pani radna Renata Brączyk wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Pan Ryszard Szufel wyraził zgodę na piśmie. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie autopoprawkę Prezydent 

Miasta o treści: 

§ 1 otrzymuje brzmienie: „§ 1. Wybiera się Ryszarda Szufel na przedstawiciela Gminy Miasto 

Kołobrzeg do składu VIII kadencji Rady Społecznej przy Centrum Rehabilitacji Rolników 

Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego „NIWA” w Kołobrzegu”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Izabela Zielińska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę radnego Piotra Rzepki  

z kandydaturą Pani radnej Renaty Brączyk: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (5) 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Wiesław Parus, Agnieszka 

Trafas, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

W związku z tym, że Pan Ryszard Szufel otrzymał więcej głosów za niż Pani rada Renata 

Brączyk, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyboru 

przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do Rady Społecznej przy Centrum Rehabilitacji 

Rolników KRUS „NIWA” w Kołobrzegu z kandydaturą Pana Ryszarda Szufla: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/169/19 w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg do Rady 

Społecznej przy Centrum Rehabilitacji Rolników KRUS „NIWA” w Kołobrzegu.  

Rada wybrała Pana Ryszarda Szufla. 

 

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Miasto 

Kołobrzeg ze Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Adam Hok – Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie.  

2. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez 

poprawek. 

3. Komisja Społeczna. Opinie przedstawiła Pani radna Renata Brączyk – 

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

4. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak- 

Przewodniczącą Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub jest za 

projektem uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 
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4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub 

nie popiera projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk- Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Adam Hok w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Dyrektor Lokalnej Organizacji Turystycznej 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Dyrektor Lokalnej Organizacji Turystycznej 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Adam Hok 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowo - 

Gospodarczej o odrzucenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Miasto 

Kołobrzeg ze Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (3) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg ze Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna 

Regionu Kołobrzeg:  

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (3) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIII/170/19 w sprawie wystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg ze Stowarzyszenia 

Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy samorządowej 

instytucji kultury – Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa 

Herberta i nadania jej nowego Statutu. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych wraz z autopoprawką 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok– 

Członek Komisji przekazując, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

4. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Renata Brączyk – 

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub negatywnie 

opiniuje projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub 

nie popiera projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska, która zgłosiła wniosek formalny o 10 minutową przerwę 

w celu dostarczenia radnym analizy finansowej. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie przerwy: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (4) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak. 

 

Z uwagi na to, że Rada nie przyjęła wniosku formalnego, Przewodniczący wznowił dyskusję 

nad projektem uchwały: 
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Dalsza dyskusja: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych (Ad 

Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem). 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowo - 

Gospodarczej o odrzucenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy samorządowej 

instytucji kultury – Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta  

i nadania jej nowego Statutu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały i pozostaje on w dalszym procedowaniu. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowania nad autopoprawkami zgłoszonymi przez 

Prezydent Miasta. 

Głosowanie w sprawie: autopoprawki Nr 1 Prezydent Miasta o treści: 

„Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: w sprawie nadania nowego statutu samorządowej 

instytucji kultury – Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta” 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę nr 1 

Prezydent Miasta. 

 

Głosowanie w sprawie: autopoprawki nr 2 Prezydenta Miasta o treści: 

Wykreśla się § 1 uchwały i zmienia się kolejność pozostałych paragrafów, w ten sposób,  

że § 2 staje się § 1 i kolejno następne. 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę nr 2 

Prezydent Miasta. 

 

Głosowanie w sprawie: autopoprawki nr 3 Prezydent Miasta o treści: 

W załączniku do uchwały zmianie ulega treść paragrafu 2 ust. 2 i otrzymuje brzmienie: „2. 

Instytucja kultury posługuje się nazwą Regionalne Centrum Kultury w Kołobrzegu im. 

Zbigniewa Herberta”. 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę nr 3 

Prezydent Miasta. 

 

Głosowanie w sprawie: autopoprawki nr 4 Prezydent Miasta o treści: 

W załączniku do uchwały zmianie ulega treść § 4 ust.1 pkt 15 i otrzymuje brzmienie: 

„15) nadzorowanie i organizowanie wydarzeń kulturalnych oraz imprez rozrywkowych”. 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 
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Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę nr 4 

Prezydent Miasta. 

 

Głosowanie w sprawie: autopoprawki nr 5 Prezydent Miasta o treści: 

W załączniku do uchwały zmianie ulega treść paragrafu 4 ust. 2 pkt 1: 

litera a) i otrzymuje brzmienie: „a) kreowanie wizerunku gminy jako atrakcyjnego regionu 

kulturalnego, turystycznego, gospodarczego poprzez przygotowywanie i prowadzenie 

kampanii promocyjnych, 

litera b) i o trzymuje brzmienie: b) organizację i koordynowanie wszelkich przedsięwzięć na 

rzecz promocji kulturalnej, gospodarczej i turystycznej gminy w kraju i za granicą ze 

szczególnym uwzględnieniem produktów turystycznych, 

litera c) i otrzymuje brzmienie: c) udział w wybranych targach o charakterze kulturalnym, 

turystycznym i gospodarczym, 

litera d) i otrzymuje brzmienie: d) współpracę z organami administracji rządowej i 

samorządowej, stowarzyszeniami i organizacjami pozarządowymi, a także instytucjami 

społecznymi i kulturalnymi w celu podejmowania wspólnych przedsięwzięć o charakterze 

kulturalnym, promocyjnym lub gospodarczym,” 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę nr 5 

Prezydent Miasta. 

 

Głosowanie w sprawie: poprawki nr 1 radnego Jacka Woźniaka o treści: 

„W Statucie w § 7 ust.3 w miejsce kropki wstawić przecinek i dopisać: „ ,w drodze otwartego 

konkursu” 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Lewandowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Wiesław Parus, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę nr 1 

radnego Jacka Woźniaka. 

 

Głosowanie w sprawie: poprawki nr 2 radnego Jacka Woźniaka o treści: 

W Statucie w § 7 ust. 3 liczbę 2 zastąpić liczbą 1” 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

PRZECIW (8) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 2 

radnego Jacka Woźniaka. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nowego 

statutu samorządowej instytucji kultury – Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. 
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Zbigniewa Herberta wraz z przyjętymi autopoprawkami Prezydent Miasta i poprawką 

radnego Jacka Woźniaka: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XIII/171/19 w sprawie nadania nowego statutu samorządowej instytucji kultury – 
Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta. 
 
Punkt 4 podpunkt 18 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski - Przewodniczący Rady, 
który poinformował, że zgodnie z § 52 ust.3 Statutu Miasta Kołobrzeg w toku kadencji Rada 
może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. W skład 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie z art. 18b ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym oraz § 51a ust. 2 Statutu Miasta Kołobrzeg wchodzą radni, w tym 
przedstawiciele wszystkich klubów z wyjątkiem radnych pełniących funkcje: 
Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego Rady. Rada Miasta na sesji w dniu 29 
listopada 2018 r. ustaliła skład liczbowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych. 
Od 27 maja 2019 r. w Radzie Miasta działają cztery Kluby Radnych: 
1) Klub Radnych "Kołobrzescy Razem" 
2) Klub Radnych "Prawo i Sprawiedliwość" 
3) Klub Radnych "Nowy Kołobrzeg" 
4) Klub Radnych "Obywatelski Kołobrzeg" Jacka Woźniaka. 
Skład osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji po zmianach dokonanych przez 
Radę Miasta na sesji w dniu 25 lipca 2019 r. przedstawia się następująco: 
1) Jack Kalinowski - Przewodniczący Komisji 
2) Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Komisji 
3) Agnieszka Trafas - Członek Komisji 
4) Danuta Wilk - Członek Komisji 
5) Dariusz Zawadzki - Członek Komisji. 
W dniu 30 sierpnia 2019 r. do Rady Miasta Kołobrzeg wpłynęła rezygnacja radnej Karoliny 
Szarłaty - Woźniak z pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
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1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawił Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub 

popiera projekt uchwały wraz z poprawką, którą w trakcie dyskusji ma zgłosić Pan 

radny Jacek Woźniak. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i udzielił głosu radnemu Jackowi Woźniakowi, który 

zgłosił poprawkę do projektu uchwały o treści: 

„W projekcie uchwały dodać § 2 w brzmieniu: „§ 2. Ze składu osobowego Komisji Morskiej, 

ustalonego Uchwałą Nr II/4/18 z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składu 

osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, odwołuje się radnego Jacka Woźniaka  

i powołuje się go do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg.” 

Obecny § 2 stanie się § 3. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i przystąpił do głosowania. 
W pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez Pana radnego 
Jacka Woźniaka. 
Głosowano w sprawie: poprawki radnego Jacka Woźniaka o treści: W projekcie uchwały 

dodać § 2 w brzmieniu: „§ 2. Ze składu osobowego Komisji Morskiej, ustalonego Uchwałą Nr 

II/4/18 z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, odwołuje się radnego Jacka Woźniaka i powołuje się go do składu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg.” 

Obecny § 2 stanie się § 3.” 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę radnego Jacka 

Woźniaka. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg wraz  

z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/172/19 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 19 - podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia radnego Rady Miasta 

Kołobrzeg do Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” oraz 

„Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” 

Projekt uchwały przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski - Przewodniczący Rady, 
który poinformował, że rada gminy może na podstawie art. 18 ust.2 pkt 14 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ustanowić tytuł honorowego obywatela gminy lub 
zasłużonego dla gminy. Rada Miasta Kołobrzeg na sesji w dniu 8 września 2015 r. podjęła 
Uchwałę Nr XI/115/15 w sprawie ustanowienia tytułów "Honorowy Obywatel Kołobrzegu" 
i "Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu" oraz ustalenia zasad i trybu ich nadawania 
i pozbawiania (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2015 r. poz. 3853). Powołanie 
Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” oraz „Zasłużony dla Miasta 
Kołobrzegu" przez Prezydenta Miasta wynika z § 3 Regulaminu nadawania i pozbawiania 
tytułów "Honorowy Obywatel Kołobrzegu" i "Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu", 
stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XI/115/15 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 8 września 
2015 r. W związku z pismem Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 02 września 2019 r., która 
zwróciła się z prośbą o wskazanie kandydata reprezentującego wszystkie cztery kluby 
działającej w Radzie Miasta Kołobrzeg do Kapituły, Przewodniczący Rady przygotował 
projekt uchwały w sprawie wyznaczenia radnego Rady Miasta Kołobrzeg do Kapituły ds. 
nadawania tytułów "Honorowy Obywatel Kołobrzegu" oraz "Zasłużony dla Miasta 
Kołobrzegu". 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

2.  W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie wyznacza swojego przedstawiciela do Kapituły. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Łukasz Zięba, który zgłosił kandydaturę Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka. 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk podziękował za to zgłoszenie, ale nie wyraził zgody 

 Pan radny Jacek Woźniak powiedział, że powołanie Kapituły należy do kompetencji 

Prezydenta Miasta. 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pani 

radnej Danuty Wilk. 

Pani radna Danuta Wilk wyraziła zgodę. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyznaczenia 
radnego Rady Miasta Kołobrzeg do Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy Obywatel 
Kołobrzegu” oraz „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” z zapisem w § 1: Wyznacza się do 
uczestniczenia w pracach Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” 
oraz „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” radną Rady Miasta Kołobrzeg Danutę Wilk. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (5) 
Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz  
Zawadzki 
Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 
UCHWAŁĘ NR XIII/173/19 w sprawie wyznaczenia radnego Rady Miasta Kołobrzeg do 
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Kapituły ds. nadawania tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” oraz „Zasłużony dla 
Miasta Kołobrzegu. Rada wyznaczyła Panią radną Danutę Wilk. 
 
Punkt 4 podpunkt 20 - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Związku 
Inwalidów Wojennych RP 
 
Rada Miasta na sesji w dniu 25 lipca 2019 r. na wniosek Pana radnego Piotra Rzepki 
wycofała z porządku obrad projekt uchwały. Zgodnie ze Statutem Miasta Przewodniczący 
Rady powyższy projekt uchwały ponownie skierowałem do Komisji Prawa. W imieniu Komisji 
Prawa głos zabrał Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczący Komisji. 
Komisja Prawa zaproponowała poprawkę: „ W tytule projektu uchwały oraz w jej § 1 zamiast 
zapisu „Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP” wprowadzić zapis: „Rondo im. 
Polskiego Towarzystwa Turystyczno – Krajoznawczego”. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub nie wypracował stanowiska do projektu uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie 

wypracował stanowiska do projektu uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował stanowiska do 

projektu uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub jest przeciwny temu projektowi uchwały. 

 

Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny  

o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

Głosowanie wniosku Pana radnego Bogdana Błaszczyka w sprawie: wycofania projektu 

uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Woźniak 
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NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek formalny o zmianę porządku obrad nie uzyskał 

wymaganych 11 głosów za i projekt uchwały pozostaje w dalszym procedowaniu. 

 

Pani radna Izabela Zielińska ponowiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez 

wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

PRZECIW (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdzi, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały  
w sprawie nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP. 
 
Punkt 5 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania 

środków finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na 

promocję miasta w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu 

Kołobrzeg” w roku 2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 

Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli. 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem przedstawił Pan 

radny Przemysław Kiełkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” stanowisko przedstawił Pan radny 

Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu przekazał, że 

Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub na czas, kiedy 

nie było uchwały o wystąpieniu z LOT Regionu Kołobrzeg pozytywnie opiniował 

projekt uchwały.. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projektowi uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięło: 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby 

przyjąć wnioski Komisji Rewizyjnej 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Przemysław Kiełkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 

Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania środków finansowych z budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na promocję miasta w 2018 roku oraz na Lokalną 

Organizację Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 2017 i 2018 wraz ze sprawozdaniem 

Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 
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Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/174/19 

w sprawę przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej 

wydatkowania środków finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

przeznaczonych na promocję miasta w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację 

Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 2017 i 2018 wraz ze sprawozdaniem  

z ww. kontroli. 

Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje: 
Przewodniczący przekazał Radzie następujące informacje: 

 Prezydent Miasta w dniu 14 sierpnia przekazała do wiadomości Radnych Rady 

Miasta sprawozdanie z wyników finansowych spółek miejskich za I półrocze 2019 r. 

 Prezydent Miasta w dniu 30 sierpnia 2019 r. przedstawiła Zarządzenie Nr 93/19 wraz 

z informacją o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za I półrocze 

2019 r., kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej i informację z wykonania 

planów miejskich instytucji kultury.  

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 20 sierpnia 

2019 r. poz. 4346 r. została opublikowana Uchwała Nr XI/138/19 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 25 lipca 2019 r. w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw. Uchwała weszła w życie 1 września 2019 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 20 sierpnia 

2019 r. poz. 4347 r. została opublikowana Uchwała Nr XI/141/19 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 25 lipca 2019 r. w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego. Uchwała weszła w życie 4 września 2019 r. 

 Prezydent Miasta w dniu 9 września przesłała drogą elektroniczną sprawozdanie 

z działalności między sesjami.  

Wszystkie informacje zostały udostępnione Radnym w systemie eSesja przy  

punkcie 6. 

 Przewodniczący poinformował także, że w dniu 4 września br. w siedzibie Rady 

Miasta zebrał się Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. Na kolejnej 

sesji w miesiącu październiku Rada dokona wyboru ławników na kadencję 2020 – 

2023: do Sądu Okręgowego w Koszalinie, do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu, do 

Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania z zakresu prawa pracy. 

 

Pani radna Agnieszka Trafas ustosunkowała się do wystąpienia pełnomocnika TMM 

Investment Trust. 
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Pan radny Kamil Barwinek zwrócił się z prośbą o zorganizowanie spotkania  

z Przewodniczącymi Klubów Radnych w celu ustalenia harmonogramu sesji Rady Miasta. 

W wolnych wnioskach głos zabierali także: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Piotr Rzepka. 

Wystąpienia zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja jest planowana w dniu 2 października  

2019 r. 

Punkt 7 – Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XIII sesję Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 00:30. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Piotr Lewandowski  ………………………. 

 

Osoba sporządzająca protokół, Danuta Nowak                           ……………………… 

 


